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Datum 8 juni 2021

Ons kenmerk 2021-

Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake Ondergrondse containers moeten werken!

Geachte heer Kuhlmann,

Bij brief van 3 mei 2021, bij ons ingekomen op 4 mei 2021, heeft u op grond 
van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens de 
fractie VVD vragen gesteld inzake Ondergrondse containers moeten werken!
Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag 1. Herkent het college het probleem van ondergrondse afvalcontainers die 
wel eens vol zitten of om een andere reden dienst weigeren?

Antwoord Het komt wel eens voor dat de ondergrondse restafval containers niet 
functioneren. De reden van deze storingsmeldingen was: 
- Verstopping of verklemming van de inwerpopening omdat inwoners iets 

in de trommel doen dat niet past (35%).
- Een technische storing aan de container (24%).
- Een storing van de batterij of bedrading (18%).
- De container vol (9%).
Ongeveer de helft van de meldingen kwam van het toegangscontrole-
systeem op de containers en de andere helft via Fixi, de klantenservice 
van HVC of van de chauffeurs.

Vraag 2. Is het college bereid om de pakkans te vergroten voor het illegaal 
dumpen van afval naast ondergrondse afvalcontainers, bijvoorbeeld door  
cameratoezicht bij de meest vervuilde ondergrondse afvalcontainers?

Antwoord Het gebruik van cameratoezicht is aan strikte regels gebonden. Zie 
hiervoor "Afhandeling toezegging cameratoezicht bij afvalproblematiek", 
zaaknummer 200714/T5 van 1 maart 2021.
Cameratoezicht is dus vooralsnog niet inzetbaar. Eerst dienen de andere 
mogelijkheden te worden toegepast, waaronder prioritering bij 
Handhaving. 

Vraag 3. Is het college bereid om samen met haar opdrachtnemer voor 
huisvuilinzameling HVC haar inspanningen te intensiveren om alle 
ondergrondse afvalcontainers in onze stad steeds beschikbaar te hebben  
voor stadgenoten die met hun afvalpas afval willen deponeren in één van 
deze containers? De Dordtse VVD streeft hierbij naar een 
beschikbaarheid van de ondergrondse afvalcontainers die 100% 
benadert, uiteraard met uitzondering van de paar minuten dat een 
ondergrondse afvalcontainer wordt geleegd en om die reden op dat 
ogenblik niet beschikbaar is om afval in te deponeren.
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Ons kenmerk 2021-

Antwoord Gemiddeld waren de containers over de afgelopen 12 maanden 7,2 uur 
per container niet beschikbaar omdat ze vol, verklemd of in storing 
stonden. Dit is een beschikbaarheidspercentage van 99,9%. Aan uw wens 
van beschikbaarheid wordt momenteel al voldaan. De oplossing voor de 
knelpunten bij ondergrondse containers ligt vooral bij gedrag van de 
inwoners zelf. 

Het feit dat er afval naast de container worden gezet betekent namelijk 
meestal niet dat de container vol of in storing is. Om daar inzicht in te 
krijgen hebben we in 2018 een meting laten uitvoeren. De uitkomst van 
deze meting geeft aan wat de redenen van bijplaatsing zijn. We zien de 
volgende oorzaken voor afval naast de containers:
 Grofvuil dat niet in de containers past en naar de milieustraat moet 

worden gebracht.
 Kringloopgoederen die door mensen worden achtergelaten, zodat 

buurtgenoten er profijt van kunnen hebben.
 Andere afvalstromen zoals plastic en papier, waarvan inwoners niet op 

de inzameldag willen wachten, en het ook niet voor hun deur willen 
aanbieden omdat ze geen boete willen riskeren.

 Restafvalzakken die ernaast gezet zijn omdat inwoners hun pas 
vergeten zijn, of geen pas maar een bak voor restafval hebben.

Bijplaatsingen kunnen de suggestie wekken dat de container vol zit, 
waardoor ook andere mensen de zak er niet meer ingooien, maar ernaast 
zetten.
Uit de meting bleek dat in 94% van de gevallen de bijplaatsing het 
gevolg was van menselijke gedrag, zonder dat er sprake was van een 
container die vol, verklemd of in storing stond.

Vraag 4. Is het college bereid om samen met haar opdrachtnemer voor 
huisvuilinzameling HVC alle ondergrondse afvalcontainers in onze stad te  
(doen) voorzien van een sensor die een signaal geeft wanneer de 
container bijna vol zit, zodat alle containers steeds kunnen worden 
geleegd voordat ze daadwerkelijk vol zijn?

Antwoord De ondergrondse restafval containers zijn voorzien van een systeem dat 
de vulgraad registreert op basis van het aantal inwerphandelingen. De 
container geeft periodiek de vullingsgraad door. De limieten zijn per 
locatie instelbaar. Vanaf komende zomer gaat HVC de routes inplannen 
op basis van de vulgraad van de containers, dus volle containers zullen 
dan nog minder voorkomen. 

Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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